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П Р О Т О К О Л 
 

№ 336 
 

София, 28.11.2024 година 

 

Днес, 28.11.2024 г. от 14:02 ч. се проведе открито заседание на Комисията за 

енергийно и водно регулиране (КЕВР, Комисията) в състав „Водоснабдяване и 

канализация“, ръководено от председателя доц. д-р Иван Н. Иванов. 

 

На заседанието присъстваха членовете на Комисията Димитър Кочков, Пенка 

Трендафилова и Росица Тоткова – главен секретар (без право на глас).   

 

На заседанието присъстваха И. Касчиев – главен директор на главна дирекция 

„Водоснабдителни и канализационни услуги“, С. Маринова – началник на отдел „Цени и 

бизнес планове-водоснабдителни и канализационни услуги“ и експерти на КЕВР. 

 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на 

Комисията. 

 

Председателят доц. д-р Иван Н. Иванов откри заседанието и констатира, че не са 

налице правни пречки за провеждането му. 

 

Съгласно решение на КЕВР  по Протокол № 328 от 22.11.2023 г., т. 1, е осигурена и 

възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Предвид това, Комисията за енергийно и водно регулиране е поканила като страна 

по преписката лицата, представляващи 42 бр. ВиК оператори, за присъствено или 

виртуално участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype.  

„ВиК Паничище” ЕООД, гр. Сапарева баня, „ВиК” ООД, гр. Монтана, „ВиК 

ЙОВКОВЦИ” ООД, гр. Велико Търново, „ВиК” ООД, гр. Русе, „ВиК” ООД, гр. 

Габрово, „ВиК - Стенето” ЕООД, гр. Троян, „ВиК” ЕООД, гр. Плевен, „Инфрастрой” 

ЕООД, гр. Брацигово, „ВиК” ЕООД, гр. Стара Загора, „ВиК“ АД, гр. Ловеч, „ВиК” 

ООД, гр. Търговище, „ВиК - Варна” ООД, гр. Варна, „Водоснабдяване - Дунав” 

ЕООД, гр. Разград, „ВиК” ООД, гр. Силистра, „ВиК” ООД, гр. Враца, „ВиК” ЕАД, 

гр. Бургас, „ВиК - Видин” ЕООД, гр. Видин, „ВиК” ЕООД, гр. Ямбол, „ПСОВ - 

ЛЕКО КО“ ЕООД, гр. Радомир, „Водоснабдяване” ЕООД, гр. Брезник, „ВиК - 

Златни пясъци” ООД, к.к. Златни пясъци, „Лукойл Нефтохим Бургас”АД, гр. Бургас, 
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„ВиК” ЕООД, гр. Смолян, „ВиК” ЕООД, гр. Хасково, „ВиК” ЕООД, гр. Благоевград, 

„ВиК” ЕООД, гр. Пловдив, „АЦК“ ООД, гр. София, „Спринг форс” ООД, гр. Нови 

пазар, „ВиК” ООД, гр. Кърджали, „ВиК - Берковица” ЕООД, гр. Берковица, „ВиК - 

Сливен” ООД, гр. Сливен, „ВиКУ” ЕООД, гр. Пазарджик, „ВиК Добрич” АД, гр. 

Добрич, „Кюстендилска вода” ЕООД, гр. Кюстендил, „ВиК” ЕООД, гр. София, 

„ВиК” ООД, гр. Перник,  „ВиК - Шумен” ООД, гр. Шумен, „Верила Сървис” АД, гр., 

„Напоителни системи“ ЕАД, „Информационни носители“ АД, „В И К – Кресна“ 

ЕООД и „Софийска вода“ АД са уведомени за провеждане на заседанието с писмо на 

КЕВР с изх. № В-17-00-7/22.11.2024 г.  

Заявили присъствено участие или чрез програмата за съобщения Skype са: 

• г-жа Христина Микуцева – управител на „ВиК” ЕООД, гр. Ямбол (чрез 

програмата за съобщения Skype); 

• г-н Росен Караджов – заместник-ръководител на комплекс „Енергиен“ във 

„Лукойл Нефтохим Бургас”АД, гр. Бургас (чрез програмата за съобщения Skype); 

• инж. Станимир Димитров – заместник-управител на „ВиК” ЕООД, гр. Смолян 

(чрез програмата за съобщения Skype); 

• инж. Ненко Дервенков – управител на „ВиК” ЕООД, гр. Хасково (чрез 

програмата за съобщения Skype);  

• г-жа Маргарита Георгиева – ръководител направление Административно във 

„ВиК Добрич” АД, гр. Добрич (чрез програмата за съобщения Skype). 

• г-н Любомир Филипов - директор на дирекция „Стратегически партньорства и 

регулиране“ в „Софийска вода“ АД. 

 

 

 

„ВиК Паничище” ЕООД, гр. Сапарева баня, „ВиК” ООД, гр. Монтана, „ВиК 

ЙОВКОВЦИ” ООД, гр. Велико Търново, „ВиК” ООД, гр. Русе, „ВиК” ООД, гр. Габрово, 

„ВиК - Стенето” ЕООД, гр. Троян, „ВиК” ЕООД, гр. Плевен, „Инфрастрой” ЕООД, гр. 

Брацигово, „ВиК” ЕООД, гр. Стара Загора, „ВиК“ АД, гр. Ловеч, „ВиК” ООД, гр. 

Търговище, „ВиК - Варна” ООД, гр. Варна, „Водоснабдяване - Дунав” ЕООД, гр. Разград, 

„ВиК” ООД, гр. Силистра, „ВиК” ООД, гр. Враца, „ВиК” ЕАД, гр. Бургас, „ВиК - Видин” 

ЕООД, гр. Видин, „ПСОВ - ЛЕКО КО“ ЕООД, гр. Радомир, „Водоснабдяване” ЕООД, гр. 

Брезник, „ВиК - Златни пясъци” ООД, к.к. Златни пясъци, гр. Бургас, „ВиК” ЕООД, гр. 

Благоевград, „ВиК” ЕООД, гр. Пловдив, „АЦК“ ООД, гр. София, „Спринг форс” ООД, гр. 

Нови пазар, „ВиК” ООД, гр. Кърджали, „ВиК - Берковица” ЕООД, гр. Берковица, „ВиК - 

Сливен” ООД, гр. Сливен, „ВиКУ” ЕООД, гр. Пазарджик, „Кюстендилска вода” ЕООД, 

гр. Кюстендил, „ВиК” ЕООД, гр. София, „ВиК” ООД, гр. Перник,  „ВиК - Шумен” ООД, 

гр. Шумен, „Верила Сървис” АД, гр., „Напоителни системи“ ЕАД, „Информационни 

носители“ АД, „В и К – Кресна“ ЕООД и не изпращат свои представители. 

 

На откритото заседание бяха разгледани доклад вх. № В-Дк-208 от 19.11.2024 г. и 

проект на решение относно изменение на одобрените цени на ВиК услуги за 2025 г. по 

реда на чл. 6, т. 2 и чл. 29 от Наредбата за регулиране на цените на водоснабдителните и 

канализационните услуги. 

Докладът и проектът на решение, изготвени от работна група по Заповед № З-В-9 

от 29.10.2024 г. Ивайло Касчиев, Елена Маринова, Силвия Маринова, Ани Гюрова, 

Лолита Косева, Василена Иванова, Стефан Якимов, Мая Кожухарова, Йовка Велчева, 

Надежда Иванова и Ненко Ненков, са приети с решение на КЕВР на закрито заседание по 

т. 1 от Протокол № 328 от 22.11.2024 г. и публикувани на интернет страницата на 
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Комисията. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Съгласно процедурата на откритото заседание са поканени представители на 

всички ВиК оператори в страната, за да изразят своето становище по доклада и проекта на 

решение. След това в общественото обсъждане ще чуем и становището на всички 

организации и граждани, които имат отношение към разглеждания проблем.  

И така, от всички ВиК дружества на нашата покана за участие са се отзовали пет, 

като и петте ще се включат по Skype. Ще изчета дружествата, които ще вземат участие в 

откритото заседание, като в реда, в който ги прочитам, искам да се осъществи връзка с тях 

по канала за комуникация Skype. „ВиК” ЕООД, гр. Ямбол, становището ще бъде изразено 

от г-жа Христина Микуцева, която е управител на дружеството. „Лукойл Нефтохим 

Бургас”АД, гр. Бургас, становището ще изрази г-н Росен Караджов - заместник-

ръководител на комплекс „Енергиен“. „ВиК” ЕООД, гр. Смолян, становището ще 

представи инж. Станимир Димитров – заместник-управител на дружеството. „ВиК” 

ЕООД, гр. Хасково, становището ще бъде представено от управителя на дружеството инж. 

Ненко Дервенков. И накрая „ВиК Добрич” АД, гр. Добрич, становището ще бъде 

представено от г-жа Маргарита Георгиева – ръководител направление Административно. 

Ако в хода да откритото заседание постъпи искане за включване на друг ВиК оператор, 

естествено, ще уважим това. 

Започваме с първия участник – г-жа Христина Микуцева, която е управител на 

„ВиК” ЕООД, гр. Ямбол. Моля връзка с г-жа Микуцева по Skype.  

 

Служител от КЕВР потърси Христина Микуцева, управител на „ВиК” ЕООД, гр. 

Ямбол, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Няма връзка. В случаите, когато не може да се осъществи връзка с някой от 

участниците, накрая на разгледания списък от мен ще направим втори опит, за да знаят, че 

се стараем да чуем тяхното становище. След това следва г-н Росен Караджов, който е 

заместник-ръководител на комплекс „Енергиен“ към „Лукойл Нефтохим Бургас” АД. 

Моля връзка с г-н Караджов.  

 

Служител от КЕВР потърси г-н Р. Караджов, заместник-ръководител на 

комплекс „Енергиен“ във „Лукойл Нефтохим Бургас” АД, гр. Бургас, за видео разговор 

чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Г-н Караджов, чувате ли ни? 

 

Р. Караджов – заместник-ръководител на комплекс „Енергиен“ във „Лукойл 

Нефтохим Бургас” АД, гр. Бургас: 

Да. Здравейте, г-н Иванов. Чувам Ви. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Здравейте. Съгласно процедурата, която познавате добре, очакваме да чуем 

становището на дружеството, което Вие в случая представлявате, „Лукойл Нефтохим 

Бургас” АД, по изготвения доклад и проект на решение от работата група на Комисията. 

Слушаме Ви. 
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Р. Караджов – заместник-ръководител на комплекс „Енергиен“ във „Лукойл 

Нефтохим Бургас” АД, гр. Бургас: 

Благодаря Ви. Уважаеми г-н Председател на КЕВР, уважаеми членове на работната 

група, след като се запознахме с доклада на работната група, го приемаме без възражения. 

Съгласни сме и с проекторешението на енергийния регулатор относно определяне на 

цените на ВиК услугите за 2025 г. Благодаря Ви. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-н Караджов, за участието. Пожелавам Ви от името на Комисията 

успешен ден. Би било добре да останете, за да проследите до края както откритото 

заседание, така и общественото обсъждане, което ще последва. Благодаря Ви. 

Преминаваме към инж. Станимир Димитров, който е заместник-управител на 

„ВиК” ЕООД, гр. Смолян. Връзка с г-н Димитров. 

 

Служител от КЕВР потърси инж. Станимир Димитров, заместник-управител на 

„ВиК” ЕООД, гр. Смолян, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Г-н Димитров, на линия ли сте? 

 

инж. Ст. Димитров - заместник-управител на „ВиК” ЕООД, гр. Смолян:  

Здравейте, чуваме ли се? 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Здравейте. От наша страна – да. 

 

инж. Ст. Димитров - заместник-управител на „ВиК” ЕООД, гр. Смолян:  

Да, благодаря. Уважаеми г-н Председател, уважаеми членове на Комисията, „ВиК” 

ЕООД, гр. Смолян сме съгласни с така направеното предложение за изменение на цените 

на ВиК услугите за 2025 г.  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви. Нямате забележки? 

 

инж. Ст. Димитров - заместник-управител на „ВиК” ЕООД, гр. Смолян:  

Нямаме възражения.  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-н Димитров. Успешен ден Ви пожелавам от името на Комисията.  

 

инж. Ст. Димитров - заместник-управител на „ВиК” ЕООД, гр. Смолян:  

Благодаря, подобно. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

И преминаваме към следващия участник. Това е инж. Ненко Дервенков, който е 

управител на „ВиК” ЕООД, гр. Хасково. Връзка с г-н Дервенков. 

 

Служител от КЕВР потърси инж. Ненко Дервенков, управител на „ВиК” ЕООД, 
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гр. Хасково, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Не са на линия. Отиваме на следващия участник. Това е г-жа Маргарита 

Георгиева, която е ръководител направление Административно във „ВиК Добрич” АД. 

Връзка с г-жа Георгиева. 

 

Служител от КЕВР потърси г-жа Маргарита Георгиева, ръководител 

направление Административно във „ВиК Добрич” АД, за видео разговор чрез 

програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Госпожо Георгиева, здравейте. 

 

М. Георгиева - ръководител направление Административно във „ВиК 

Добрич” АД: 

Ало, здравейте. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Очакваме да чуем становището на „ВиК Добрич” АД относно доклада и проекта 

на решение, изготвен от работната група към КЕВР. Слушаме Ви. 

 

М. Георгиева - ръководител направление Административно във „ВиК 

Добрич” АД: 

Здравейте. Чувате ли ме добре? 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Много добре от наша страна. Сега спряхме да Ви чуваме. Не знам Вие дали нас ни 

чувате. 

 

М. Георгиева - ръководител направление Административно във „ВиК 

Добрич” АД: 

Само да проверя дали ме чувате, тъй като аз не Ви чувам добре. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Сега чувате ли ме по-добре? 

 

М. Георгиева - ръководител направление Административно във „ВиК 

Добрич” АД: 

Да, чувам Ви идеално. Здравейте от „ВиК Добрич” АД. Уважаеми г-н 

Председател, уважаеми комисари, уважаеми членове на работната група. Благодаря Ви 

за Вашия труд. Ние не сме съгласни с проекта на решение, като искаме да кажем защо. 

Не сме съгласни с проекта на решение, защото касае намаляване цената за 

предоставените услуги. Но наблягаме на факта, че това е заложено в бизнес плана ни, 

който е разработен от група от предходното ни ръководство, по-предходно. Знаете, че 

във ВиК сектора често се случва промяна в ръководството, което не касае Вас, но ще 

внесем нашето писмено становище. Ще се възползваме от това. Благодаря Ви. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 
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Благодаря Ви, г-жо Георгиева. Вие всъщност знаете, че разполагате с 14-дневен 

срок, в който можете да представите в писмен вид Вашето становище. 

 

М. Георгиева - ръководител направление Административно във „ВиК 

Добрич” АД: 

Да, в законоустановения срок ще го направим.  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви. Сега, преди да се върнем към г-жа Микуцева и г-н Дервенков, 

постъпи при мен заявка от г-н Любомир Филипов, който е директор на дирекция в 

„Софийска вода“ АД. Г-н Филипов, моля, включете се и очакваме да чуем становището 

на „Софийска вода“ АД по изготвените от работна група на Комисията доклад и проект 

на решение. Слушаме Ви. 

 

Л. Филипов - директор на дирекция „Стратегически партньорства и 

регулиране“ в „Софийска вода“ АД:  

Благодаря, просто закъснях малко за събитието. „Софийска вода“ АД няма 

коментари по същество по проекта на решение, както и доклада на работната група. 

Така, че приемаме… 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Това щях да Ви питам. Това, че нямате коментари,означава ли, че приемате без 

възражение доклада и проекта на решение? 

 

Л. Филипов - директор на дирекция „Стратегически партньорства и 

регулиране“ в „Софийска вода“ АД:  

Да. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Означава това. Благодаря Ви, г-н Филипов. Това е една оценка и за работата на 

работната група на Комисията. А сега, връщаме се, за да направим опит да осъществим 

връзка с г-жа Микуцева, която е управител на „ВиК” ЕООД, гр. Ямбол. Това ще бъде 

втори и последен опит. 

 

Служител от КЕВР отново потърси Христина Микуцева, управител на „ВиК” 

ЕООД, гр. Ямбол, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Има връзка. Госпожо Микуцева, здравейте. Чувате ли ни? 

 

Хр. Микуцева, управител на „ВиК” ЕООД, гр. Ямбол: 

Здравейте. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Здравейте. Очакваме да чуем становището на „ВиК” ЕООД, гр. Ямбол по доклада 

и проекта на решение.  

 

Хр. Микуцева, управител на „ВиК” ЕООД, гр. Ямбол: 

Здравейте. Аз Ви чувам. 



[TLP-WHITE] 

Ниво 0 
 

 7 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Здравейте и очакваме да чуем становището на „ВиК” ЕООД, гр. Ямбол.  

Изключете си прякото предаване, защото чувам моя глас там. 

  

Хр. Микуцева, управител на „ВиК” ЕООД, гр. Ямбол: 

„ВиК” ЕООД, гр. Ямбол също е удовлетворено от това, което предлага КЕВР… 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Изключете  си прякото предаване, за да можем да чуем това, което ни казвате, г-

жо Микуцева. 

 

Хр. Микуцева, управител на „ВиК” ЕООД, гр. Ямбол: 

Сега? 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Сега е добре. Повторете становището. Има ли връзка? Не чувам. В крайна сметка, 

колеги, Вие чухте това, което каза г-жа Микуцева, че е удовлетворена от доклада и 

проекта на решение. Мисля, че не само аз чух това. Чу го цялата зала. За съжаление няма 

връзка, за да продължи изказването си г-жа Микуцева. 

Втори опит да направим за връзка с г-н Ненко Дервенков, който е управител на 

„ВиК” ЕООД, гр. Хасково. 

 

Служител от КЕВР отново потърси г-н Ненко Дервенков, управител на „ВиК” 

ЕООД, гр. Хасково, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Няма никой отсреща. Добре. Направихме всичко, което е възможно, да могат 

всички представители на ВиК оператори, които са изявили желание да участват в 

откритото заседание, да чуем тяхното становище. Всъщност становището на 

представляваните от тях ВиК дружества. Сега се обръщам към работната група. Г-н 

Касчиев, всъщност от участвалите в откритото заседание представители на ВиК 

дружества всички одобриха и нямат възражения по изготвения доклад и проект на 

решение, с изключение на представителката на „ВиК Добрич” АД. Това беше г-жа 

Маргарита Георгиева, ръководител направление Административно. Ще вземете ли 

отношение към нейното изказване, защото всъщност тя заяви, че в писмен вид ще изложи 

подробно своите аргументи, аргументите на дружеството? 

 

Ивайло Касчиев – главен директор на главна дирекция „Водоснабдителни и 

канализационни услуги“: 

Като си дадат аргументите, ще ги разгледаме.  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Наистина тя не влезе в подробности, за да обясни и мотивира своето становище. От 

страна на колегите мисля, че няма въпроси към някой от участвалите по Skype 

представители на дружествата. 

В такъв случай, преди да закрия заседанието, обявявам, че насрочвам закрито 

заседание, на което Комисията за енергийно и водно регулиране ще излезе с решение 

относно изменение на одобрените цени на ВиК услуги за 2025 г. по реда на чл. 6, т. 2 и чл. 
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29 от Наредбата за регулиране на цените на водоснабдителните и канализационните 

услуги, за 19.12.2024 г. С това закривам първото от двете публични заседания – открито 

заседание, което се проведе с участие на ВиК операторите. 

 

 

Комисията прецени, че обстоятелствата по образуваното производство са изяснени 

пълно и всестранно, и на основание чл. 47, ал. 1 от Правилника за дейността на КЕВР и на 

нейната администрация 

 

Р Е Ш И : 

 

Насрочва закрито заседание на 19.12.2024 г. за приемане на решение относно 

изменение на одобрените цени на ВиК услуги за 2025 г. по реда на чл. 6, т. 2 и чл. 29 от 

Наредбата за регулиране на цените на водоснабдителните и канализационните услуги. 
 

 

Приложение: 

1. Уведомително писмо на КЕВР с изх. № В-17-00-7/22.11.2024 г. до 42 бр. ВиК 

оператори. 
 

 

 

ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:    ПРЕДСЕДАТЕЛ:     

     

 

.................................................                       ДОЦ. Д-Р ИВАН Н. ИВАНОВ       

 Д. Кочков 

 

................................................. 
 П. Трендафилова 

ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

 

 

РОСИЦА ТОТКОВА 
 

 

Протоколирал: 

 А. Фикова - главен експерт 


